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Protokół Nr 40/2021 

z sesji Rady Gminy Grzmiąca 

z 4 listopada 2021 roku 

Na stan 14 radnych obecni byli wszyscy. Ponadto w sesji uczestniczyło 5 osób 

zaproszonych 

 /lista obecności radnych w załączeniu/ 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 15.00. 

Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Grzmiąca Monika 

Stokowiec. Przewodnicząca Rady Gminy Monika Stokowiec powitała Zastępcę Wójta 

Aleksandrę Lachowską, Skarbnik Barbarę Golczyk, Dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Iwinie Alicję Trzaskowską, Dyrektora Zespołu Szkół w Grzmiącej Jolantę Kowalczyk, 

Wicedyrektora Zespołu Szkół w Grzmiącej Arkadiusza Rosińskiego oraz radnych.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grzmiąca na podstawie listy obecności radnych 

stwierdziła, że obrady Rady Gminy Grzmiąca są prawomocne. Następnie 

przewodnicząca przekazała prowadzenie sesji wiceprzewodniczącej Aleksandrze 

Cygan. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z sesji, które odbyły się 29 września 2021 r. i 13 

października 2021 r. 

3. Informacja o działaniach wójta w okresie międzysesyjnym. 

4. Wolne wnioski  i oświadczenia radnych oraz odpowiedzi wójta na wnioski 

radnych. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

wydzierżawienie nieruchomości gruntowej położonej na terenie obrębu 0013 

Grzmiąca, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka 

ewidencyjna nr 42 na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

wydzierżawienie nieruchomości gruntowej położonej na terenie obrębu 0013 

Grzmiąca, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka 

ewidencyjna nr 46/2 na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego „Programu współpracy Gminy 

Grzmiąca z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Grzmiąca 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Grzmiąca. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2022. 

13. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o interpelacjach i zapytaniach 

złożonych w okresie międzysesyjnym. 

14. Sprawy organizacyjne. 

15. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. 2 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy z dnia 29 

września 2021 roku. 

W wyniku głosowania został on przyjęty jednogłośnie - 14 głosów za. 

/imienny wykaz głosowania radnych w załączeniu/ 

 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy z dnia 13 

października 2021 roku. 

W wyniku głosowania został on przyjęty jednogłośnie - 14 głosów za. 

/imienny wykaz głosowania radnych w załączeniu/ 

 

Ad. 3  

Informację o działaniach w okresie międzysesyjnym przedstawiła zastępca wójta 

Gminy Grzmiąca Aleksandra Lachowska: 
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– podpisanie umowy notarialnej z KOWR – umowa została podpisana 5 

października 2021 r., tym samym nastąpiło przypieczętowanie nieodpłatnego nabycia 

gruntu z przeznaczeniem na powiększenie cmentarza w Krosinie; 

- spotkanie z w sprawie utworzenia spółdzielni socjalnej – spotkanie z 

wicedyrektorem Zespołu Szkół w Grzmiącej Arkadiuszem Rosińskim i prezesem 

Fundacji im. Stanisława Karłowskiego Panem Arkadiuszem Malarskim odbyło się 6 

października, spółdzielnia miałaby zajmować się prowadzeniem stołówki szkolnej 

oraz świadczyć usługi gastronomiczne na zasadach komercyjnych. Na 8 listopada 

jest zaplanowane kolejne spotkanie, tym razem z ośrodkiem wsparcia ekonomii 

społecznej – Fundacją Nauka dla Środowiska; 

- spotkanie w związku z  budową nowego chodnika w ciągu ul. Bobolickiej – 

spotkanie  

z wicemarszałkami Olgierdem Kustoszem i Tomaszem Sobierajem odbyło się 7 

października. Pierwotnie była mowa wyłącznie o budowie chodnika. Marszałek 

Sobieraj podczas spotkania wyraził zgodę na rozszerzenie zakresu inwestycji o 

zatokę parkingową i autobusową. Inwestycja będzie realizowana dzięki 

zaangażowaniu i wsparciu radnego sejmiku województwa Jakuba Hardie-Douglasa. 

W uchwale dotyczącej zmian w budżecie gminy jest m.in. zabezpieczona kwota na 

przygotowanie niezbędnej dokumentacji projektowej tej inwestycji. Dokumentacja 

musi zostać przekazana do końca lutego 2022, żeby ta inwestycja została 

zrealizowana jeszcze w tym samym roku; 

- spotkanie dotyczące wsparcia finansowego samorządów w ramach programu 

„Cyfrowa Gmina” - wójt Patryk Makowski w dniu 8 października, na zaproszenie 

Wojewody Zachodniopomorskiego Zbigniewa Boguckiego uczestniczył w spotkaniu, 

które dotyczyło wsparcia finansowego samorządów w ramach programu „Cyfrowa 

Gmina”. Wójt otrzymał symboliczny czek w wysokości 139.140,00 zł . 

Dofinansowanie może być przeznaczone na zadania związane z cyfryzacją urzędu i 

jednostek podległych poprzez nabycie sprzętu IT i oprogramowania, licencji 

niezbędnych do realizacji e-usług, pracy i edukacji zdalnej; 

- zakończenie prac w miejscowości Czechy - prace polegały na przełożeniu 

pozapadanego chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 171. W ramach zadania 

wykonano nową podbudowę i przełożono kostkę. Wymieniono i przełożono 
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zniszczone krawężniki oraz obrzeża. Przedsięwzięcie zostało zrealizowane ze 

środków Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Koszalinie i 

opiewało na kwotę około 120 tys. Zrealizowane zadanie jest odpowiedzią na starania 

i zaangażowanie w tę sprawę Radnej Rady Gminy Grzmiąca Pani Alicji Szewlaków; 

- nowe barierki przy chodniku na ulicy Bobolickiej - w miejscowości Grzmiąca na 

odcinku 140 metrów w ciągu drogi wojewódzkiej nr 171 przy chodniku na ulicy 

Bobolickiej zamontowano barierki bezpieczeństwa oddzielające głęboki rów od 

chodnika.  O poprawę bezpieczeństwa w tej kwestii mocno zabiegał i zaangażowany 

był Radny Rady Gminy Grzmiąca Pan Rafał Rolniczak. Na ten cel 

Zachodniopomorski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Koszalinie wydatkował kwotę 39 

960 zł; 

 

- spotkanie z Sekretarz Stanu w Ministerstwie Klimatu i Środowiska Poseł na 

Sejm RP Panią Małgorzatą Golińską oraz Radną Rady Gminy Grzmiąca 

Magdalena Strzelec - spotkanie odbyło się 11 października i dotyczyło problemów z 

jakimi na co dzień boryka się Gmina Grzmiąca. Tematem rozmów były m.in. 

pozytywne aspekty i uciążliwości związane z funkcjonowaniem biogazowni w 

Grzmiącej, problemy gminy wywołane transformacją energetyczną, drogi, wnioski 

złożone w ramach Funduszu Inwestycji Strategicznych, potrzeby jednostek OSP, 

potrzeba pilnego remontu, termomodernizacji i modernizacji "Domu szkoleniowego", 

problemy lokalowe i funkcjonalne przedszkola w Grzmiącej, remont kościoła w 

Nosibądach. Wójt pokazał Pani Poseł plany i miejsce gdzie za kilka miesięcy ma być 

targowisko ze skwerem. Po zaktualizowaniu dokumentacji, gmina wystąpi o 

pozwolenia na budowę i wtedy zostanie przeprowadzony przetarg; 

– spotkanie w Nadleśnictwie Tychowo w sprawie stanu dróg gminnych 

wykorzystywanych do prowadzenia gospodarki leśnej - efektem spotkania jest 

wniosek, który wójt złożył do nadleśnictwa w sprawie wykonania w przyszłym roku 

inwestycji wspólnej w miejscowości Nosibądy na drodze gminnej, za parkiem. Środki 

wsparcia na jakie gmina może liczyć w ramach takiej współpracy to kwota 50 tys. zł; 

- obchody Dnia Edukacji Narodowej - 14 października wójt wręczył nagrody 

nauczycielom i dyrektorom szkół z terenu gminy. Zastępca wójta Aleksandra 

Lachowska podziękowała dyrektorom szkół za pracę w czasie pandemii; 

https://www.facebook.com/malgorzata.j.golinska?__cft__%5b0%5d=AZUJ57hdGWYKK9j9Wv6D8tn18J4ucMknmORohczFBc3rQIhMlgFbco9CmtjTMgP83HVaXcz_pkMIVmV1vLULZCZLB4fZ3U9Eu4IlRokBeZ2biGSMtknJ8civ6rjoXJJ-5I0qBxZFKuDlQzshuLGWyxTw&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/GminaGrzmiaca?__cft__%5b0%5d=AZUJ57hdGWYKK9j9Wv6D8tn18J4ucMknmORohczFBc3rQIhMlgFbco9CmtjTMgP83HVaXcz_pkMIVmV1vLULZCZLB4fZ3U9Eu4IlRokBeZ2biGSMtknJ8civ6rjoXJJ-5I0qBxZFKuDlQzshuLGWyxTw&__tn__=-%5dK-R
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- 15 października był ostatnim dniem pracy zawodowej Pani Marii Antoniak na 

stanowisku ds. księgowości podatkowej. W wyniku ogłoszonego konkursu na to 

stanowisko do pracy została przyjęta pani Grażyna Rogoża, która będzie 

kontynuowała współpracę z sołtysami; 

- spotkanie z likwidatorem GS panem Jerzym Wojcieszkiem – spotkanie odbyło 

się 15 października. Wójt zwrócił się o zajęcie stanowiska w sprawie propozycji 

przejęcia budynku sali i budynku gospodarczego GS za wygenerowane zadłużenie w 

podatkach. Obecnie jest to kwota ok 130 tys. zł. Niemal jednocześnie ponowiono 

próbę doręczenia upomnienia rozpoczynając tym samym procedurę windykacyjną 

zadłużenia; 

- odbiór końcowy inwestycji pn. ”Przebudowa drogi gminnej gruntowej do m. 

Boleszkowice dz. 540, 595, 542, 582/6 obręb Krosino w gminie Grzmiąca”– 

oficjalnego odbioru wójt dokonał w dniu 22 października. W odbiorze uczestniczył 

wykonawca robót budowlanych właściciel firmy Przedsiębiorstwo Usługowo-

Handlowe „WEKTRA” Pan Wiesław Łuczak, Inspektor Nadzoru Inwestorskiego Pan 

Edward Woźniak, Kierownik Budowy mgr inż. Michał Rosa, pracownik Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Zachodniopomorskiego Magdalena Gajewska oraz 

Sołtys Sołectwa Wielanowo i Radna Rady Gminy Aleksandra Cygan. W ramach 

zadania wykonano nową nawierzchnię drogi gminnej z płyty Jombo o długości 1,34 

km i szerokości 3,5 m, 19 zjazdów o szerokości od 3,5 – 12,75 m i jedno 

skrzyżowanie, 6 mijanek o długości 25 m i szerokości 2,5 m oraz jedną mijankę 

węższą o szerokości 2,4 m; mijanki, pobocza i wypełnienia między płytami Jombo z 

kruszywa łamanego; zjazd z drogi powiatowej 1250Z z kostki betonowej i nasadzenia 

134 sztuk krzewów miododajnych pigwowca japońskiego. Nowa nawierzchnia 

oznacza przede wszystkim poprawę dostępności komunikacyjnej, lepszy dojazd do 

gruntów rolnych jak również podniesienie poziomu bezpieczeństwa i komfortu życia 

mieszkańców miejscowości Boleszkowice. Ta inwestycja jest kolejnym przykładem 

doskonałej współpracy z Urzędem Marszałkowskim Województwa 

Zachodniopomorskiego. Całkowita wartość zadania opiewa na kwotę 783 389,57 zł 

brutto. Gmina Grzmiąca na realizację zadania określonego ustawą o ochronie 

gruntów rolnych i leśnych otrzyma 52,17 % dofinansowania kosztów 

kwalifikowanych, co stanowi kwotę 381 036,67 zł wsparcia pochodzących ze 

środków Województwa Zachodniopomorskiego będących w dyspozycji Marszałka. 
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Umowę na rzeczone dofinansowanie wójt parafował wraz z Wicemarszałkiem 

Województwa Zachodniopomorskiego Olgierdem Kustoszem w dniu 29 maja tego 

roku; 

 

- 22 października minęła 5 rocznica śmierci śp. Jacka Kurzejewskiego - wieloletniego 

zastępcy wójta Gminy Grzmiąca, samorządowca, społecznika, oddanego bez reszty 

sprawom gminy i mieszkańcom. Przez te wszystkie lata traktował swoją funkcję jako 

misję i powołanie. Pracował z największym oddaniem i poświęceniem realizując 

wiele ambitnych planów na rzecz naszej lokalnej społeczności. Pozostawił przykład 

postawy, przykład sposobu pełnienia służby społeczeństwu, obraz wrażliwości na 

krzywdę i potrzeby innych. Chciał wrócić do urzędu, chciał wystartować w wyborach, 

chciał móc ponownie pracować dla mieszkańców, upiększać gminę; 

– zjazd gminny OSP – zjazd odbył się 23 października,  niestety nie był 

prawomocny ze względu na zbyt małą liczbę przybyłych delegatów. Kolejny termin 

zjazdu został wyznaczony na 7 listopada 

- ogłoszenie wyników pierwszego, pilotażowego naboru wniosków z 

Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych -  3 

wnioski, które zostały złożone w tym naborze to: przebudowa drogi gminnej w 

miejscowości Mieszałki (część ul. Polnej i ul. Szkolnej) - 2.292.098,00 zł; przebudowa 

ulicy Spółdzielczej wraz z niezbędną infrastrukturą towarzyszącą w miejscowości 

Grzmiąca - 1.715.742,00 zł; poprawa efektywności energetycznej budynku Klubu 

Seniora w Krosinie wraz z jego modernizacją i zagospodarowaniem terenu - 

1.155.699,00 zł. Wszystkie 3 wnioski, które zostały złożone otrzymały 

dofinansowanie. Łączna kwota wsparcia, która trafi do gminy Grzmiąca to 

5.163.539,00 zł. Inwestycje te wymagają wkładu własnego, dlatego były szyte 

również pod kątem gminnego budżetu i jego możliwości. I tak do inwestycji w 

Mieszałkach z gminnej kasy będzie dołożone 133.402,00 zł (5,50%), ul. Spółdzielcza 

w Grzmiącej to wkład 99.858,00 zł, a Krosino z Klubem Seniora to kwota 135.584,00 

zł (10,50%). Razem planowane inwestycje będą kosztowały gminę 368 844,00 zł. 

Zastępca wójta podziękowała Pani Minister Małgorzacie Golińskiej za poświęcony 

czas, zrozumienie i wsparcie.  

https://www.facebook.com/okustosz?__cft__%5b0%5d=AZUwGlb6FkMY0uJByG-wGoe12Pdb4c7tkGb8c-FCfDYYHPSL8TS7fgtR7n3BtZug9EXmIlJmpsHMCQJaltSnCX-24SbX0jyugkPMyJgf0z_k_nIuSO1rfHKYj6MsM5gM14-fomycjSmCckCFnVebmoFk&__tn__=-%5dK-R
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- umowa trójstronna na opracowanie studium dla PV Boleszkowice – umowa 

została podpisana 27 października.  Studium, a następnie plan obejmować będzie 

obszar o pow. ok. 350 ha i elektrownię o mocy ok 220 MW. Wstępnie przewiduje się, 

że projekt studium będzie gotowy najszybciej w czerwcu-lipcu przyszłego roku. 

Następnym etapem będzie zmiana planu miejscowego zagospodarowania terenu; 

- spotkanie ze Związkiem Nauczycielstwa Polskiego w Grzmiącej – spotkanie 

odbyło się 28 października i dotyczyło uzgodnienia projektu uchwały w sprawie 

regulaminu wynagradzania nauczycieli. Wszystkie postulaty związku zostały 

uwzględnione w przedstawionym projekcie; 

- pasowanie na ucznia i czytelnika w Szkole Podstawowej w Iwinie – pasowanie 

odbyło się 22 października; 

- zakończenie prac na cmentarzu komunalnym w Grzmiącej - zadanie pn. 

„Utwardzenie placu przy krzyżu przez wyłożenie kostką brukową na cmentarzu w 

Grzmiącej" wykonała firma Przedsiębiorstwo Usługowo - Handlowe „WEKTRA" 

Wiesław Łuczak wyłoniona w ramach zamówienia publicznego. Utwardzony został 

teren wokół krzyża i kaplicy oraz wykonano niewielki chodnik do szafy z narzędziami. 

Wartość całego zadania opiewa na kwotę 70 700,94 zł , z czego 48 542,40 zł 

stanowią środki własne z budżetu Gminy Grzmiąca, pozostała kwota w wysokości 22 

158,54 zł zostanie sfinansowana ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych; 

- nabór oświadczeń, które były podstawą do umożliwienia złożenia wniosku 

przez gminę w ramach ogłoszonego naboru pn. „Granty PPGR -Wsparcie dzieci 

z rodzin popegeerowskich w rozwoju cyfrowym” – nabór zakończył się 28 

października. Gmina może otrzymać wsparcie na zakup sprzętu komputerowego dla 

rodzin popegeerowskich w tym na laptopy, komputery stacjonarne oraz tablety, jak 

również na usługę zapewniającą dostęp do Internetu w przypadku braku możliwości 

zapewnienia usługi dostępu do Internetu tzw. białe plamy. Jeszcze wczorajszego 

popołudnia wójt złożył elektronicznie wniosek na sprzęt elektroniczny opiewający na 

kwotę ponad 900 tys. zł; 

- kwesta na rzecz Hospicjum im. św. Franciszka z Asyżu – kwesta, w której udział 

wzięli wójt i zastępca wójt wraz z pracownikami Urzędu Gminy, kierownik Gminnego 
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Ośrodka Pomocy Społecznej w Grzmiącej z pracownikami, radni oraz sołtysi odbyła 

się 1 listopada na cmentarzach Gminy Grzmiąca. Dzięki ofiarności i dobremu sercu 

odwiedzających cmentarze w tym roku udało się zgromadzić:  6 376,50 zł, 17,26 

euro, 2 pfeningi. Pieniądze zebrane w tym dniu zostały już przekazane na bieżące 

potrzeby szczecineckiego hospicjum. Na poszczególnych cmentarzach zebrano 

następujące kwoty: Grzmiąca – 4 074,25 zł, Krosino – 1 333,67 zł, Mieszałki - 722,05 

zł, Nosibądy – 246,53 zł. Aleksandra Lachowska podziękowała wszystkim 

zaangażowanym w kwestę; 

 

- badanie kontrolne w NSP 2021 - od 12 do 24 listopada 2021 r. zostanie 

przeprowadzone badanie kontrolne. Jego celem jest ocena jakości danych 

pozyskanych w Narodowym Spisie Powszechnym Ludności i Mieszkań 2021. Jego 

wyniki umożliwią również udoskonalanie przyszłych spisów i badań 

reprezentacyjnych, dlatego udział w badaniu kontrolnym jest równie ważny, jak w 

samym Spisie Powszechnym. Badanie realizowane będzie wyłącznie za pomocą 

wywiadów telefonicznych, na losowo wybranej próbie 100 000 mieszkań, które 

zostały spisane w NSP 2021. Ankietowani będą wyłącznie pełnoletni respondenci, 

którzy jako pierwsi z danego mieszkania udzielili wywiadu w spisie zasadniczym (tzw. 

pierwsi respondenci); 

 

- pożar w budynkach gospodarczych w miejscowości Sucha – w wyniku pożaru 

zniszczone zostały pomieszczenia gospodarcze, wyposażanie, spaliły się również 

materiały budowlane, które były przeznaczone na budowę nowego domu. 

Aleksandra Lachowska poinformowała o prowadzonej zbiórce na portalu zrzutka.pl. 

Gmina również udzieliła pomocy pogorzelcom – został podstawiony kontener, za 

którego wywiezienie zapłaci gmina wspólnie z MPGO.  

Zastępca wójta Aleksandra Lachowska poinformowała również, że 5 listopada 

składanie wniosków o wydanie dowodu osobistego będzie możliwe tylko do godziny 

12. Poinformowała również, że 12 listopada Urząd Gminy i GOPS będą nieczynne, 

tego dnia nie będą kursowały również gminne autobusy. 

Ad. 4 

Rafał Rolniczak zapytał, czy jest szansa, aby w gminie był stomatolog. Zapytał 

również, co z nową biogazownią. 
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Zastępca wójta Aleksandra Lachowska poinformowała, że został złożony wniosek o 

warunki na nowy zbiornik. Nie ma informacji kiedy powstanie i czy w ogóle 

powstanie. W kwestii stomatologa Aleksandra Lachowska poinformowała, że wójt 

wielokrotnie rozmawiał ze stomatologiem. Jeżeli będzie pozytywna decyzja, radni 

zostaną o tym poinformowani.  

Aleksandra Cygan złożyła wniosek o wystąpienie do prezesa MPGO w celu 

wyjaśnienia pojawiających się w mediach informacji o nieprawidłowościach 

związanych z przetargiem w Gminie Mirosławiec. 

 

Ad. 5 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że radni otrzymali informację o stanie realizacji 

zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021. 

 

Radny Rafał Rolniczak zapytał o aktualną sytuację epidemiologiczną w szkołach oraz 

potrzeby remontowe. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Iwinie Alicja Trzaskowska poinformowała, że 

pojawiające się  zachorowania nie mają nic wspólnego z pandemią. Szkoła cały czas 

boryka się z problemem dobudowy sali lekcyjnej, malowania wymaga elewacja sali 

gimnastycznej, do wymiany jest stolarka na holu, w toaletach i w szatniach oraz 

komin. Jeżeli chodzi o wyposażenie przydałyby się nowe ławki, wymiany wymaga 

wykładzina na holu szkoły. Jest również potrzeba zakupu nowego oprogramowania 

do komputerów. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Grzmiącej Jolanta Kowalczyk poinformowała o zakupach i 

inwestycjach zrealizowanych do tej pory w Zespole Szkół w Grzmiącej. W budżecie 

szkoły na rok 2022 został zaplanowany generalny remont jednej z łazienek. 

Wszystkie łazienki wymagają remontu, modernizacji wymaga również elewacja 

budynku, konieczne jest też malowanie pomieszczeń w przedszkolu i szkole. W 

planach jest także dostosowanie pomieszczeń po kuchni w szkole na salę do zajęć 

techniki. Modernizacji wymaga również plac zabaw w przedszkolu. Z funduszu 

sołeckiego sołectwa Grzmiąca na rok 2022 zaplanowano zakup urządzeń. W 

Zespole Szkół w Grzmiącej nie ma obecnie zachorowań. Średnia frekwencja w 

młodszych klasach wynosi ok. 74%, w starszych 86%. Jeżeli będą przypadki 

zachorowań, to klasy będą kierowane na zdalne nauczanie. 



Strona 10 z 14 
 

 

Radni nie mieli uwag i pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 

Ad.6 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Grzmiąca przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Budżetowo– Finansowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała projekt  uchwały. 

Klub Radnych Porozumienie Samorządowe PS pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały. 

Uwag nie wniesiono i w wyniku głosowania Uchwała Nr XL/264/2021 została przyjęta 

jednogłośnie /14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 wstrzymujących/. 

 

/Uchwała Nr XL/264/2021 oraz imienny wykaz głosowania radnych załączeniu/ 

 

Ad.7 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Grzmiąca przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na bezprzetargowe wydzierżawienie nieruchomości gruntowej 

położonej na terenie obrębu 0013 Grzmiąca, oznaczonej w ewidencji gruntów i 

budynków jako działka ewidencyjna nr 42 na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Budżetowo– Finansowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała projekt  uchwały. 
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Klub Radnych Porozumienie Samorządowe PS pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały. 

Uwag nie wniesiono i w wyniku głosowania Uchwała Nr XL/265/2021 została przyjęta 

jednogłośnie /14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 wstrzymujących/. 

 

/Uchwała Nr XL/265/2021 oraz imienny wykaz głosowania radnych załączeniu/ 

 

Ad. 8 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Grzmiąca przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na bezprzetargowe wydzierżawienie nieruchomości gruntowej 

położonej na terenie obrębu 0013 Grzmiąca, oznaczonej w ewidencji gruntów i 

budynków jako działka ewidencyjna nr 46/2 na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Budżetowo– Finansowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała projekt  uchwały. 

Klub Radnych Porozumienie Samorządowe PS pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały. 

Uwag nie wniesiono i w wyniku głosowania Uchwała Nr XL/266/2021 została przyjęta 

jednogłośnie /14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 wstrzymujących/. 

 

/Uchwała Nr XL/266/2021 oraz imienny wykaz głosowania radnych w załączeniu/ 

Ad.9 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Grzmiąca przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia rocznego „Programu współpracy Gminy Grzmiąca z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2022 rok”. 
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Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Budżetowo– Finansowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała projekt  uchwały. 

Klub Radnych Porozumienie Samorządowe PS pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały. 

Uwag nie wniesiono i w wyniku głosowania Uchwała Nr XL/267/2021 została przyjęta 

jednogłośnie /14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 wstrzymujących/. 

 

/Uchwała Nr XL/267/2021 oraz imienny wykaz głosowania radnych w załączeniu/ 

Ad.10 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Grzmiąca przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Grzmiąca 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Budżetowo– Finansowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała projekt  uchwały. 

Klub Radnych Porozumienie Samorządowe PS pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały. 

Uwag nie wniesiono i w wyniku głosowania Uchwała Nr XL/268/2021 została przyjęta 

jednogłośnie /14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 wstrzymujących/. 

 

/Uchwała Nr XL/268/2021 oraz imienny wykaz głosowania radnych w załączeniu/ 

 

Ad. 11 
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Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Grzmiąca przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany Statutu Gminy Grzmiąca. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Budżetowo– Finansowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała projekt  uchwały. 

Klub Radnych Porozumienie Samorządowe PS pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały. 

Uwag nie wniesiono i w wyniku głosowania Uchwała Nr XL/269/2021 została przyjęta 

jednogłośnie /14 głosów za, 0 głos przeciw, 0 wstrzymujących/. 

 

/Uchwała Nr XL/269/2021 oraz imienny wykaz głosowania radnych w załączeniu/ 

 

Wiceprzewodnicząca oddała głos przewodniczącej Rady Gminy. 

 

Ad. 12 

Przewodnicząca Rady Gminy Grzmiąca przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2022. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych negatywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Budżetowo– Finansowa negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki i Bezpieczeństwa Publicznego negatywnie 

zaopiniowała projekt  uchwały. 

Przewodnicząca poinformowała, że pod głosowanie będzie poddany projekt uchwały 

uwzględniający poprawki zaproponowane przez Komisję Oświaty Kultury i Spraw 

Socjalnych, który został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkie komisje.  

Klub Radnych Porozumienie Samorządowe PS wstrzymał się od wydania opinii. 
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Uwag nie wniesiono i w wyniku głosowania Uchwała Nr XL/270//2021 została 

przyjęta /12 głosów za, 1 głos przeciw, 1 wstrzymujący się/. 

 

/Uchwała Nr XL/270/2021 oraz imienny wykaz głosowania radnych w załączeniu/ 

Ad. 13 

Przewodnicząca Rady Gminy Grzmiąca przedstawiła informację o interpelacjach i 

zapytaniach złożonych w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad.14  

W sprawach organizacyjnych przewodnicząca poprosiła radnych o pozostanie po 

sesji. 

 

Ad. 15 

Przewodnicząca zamknęła obrady XL sesji Rady Gminy Grzmiąca. 

 

Obrady zakończono o godzinie 15:42. 

 

  

Protokołowała:      Przewodnicząca Rady Gminy 

Agnieszka Dymus       Monika Stokowiec  


